

花蓮縣文化局新聞稿

發布日期 110 年 6 月 16 日

「2021 洄瀾美展」徵件延長至 6 月 30 日

- ✧ 徵件延長至：110 年 6 月 30 日下午 5 時止（一律採線上報名）
- ✧ 徵件作品：不限類型、媒材與尺寸之原創與新創作品
- ✧ 參賽資格：不限族群、國籍，歡迎海內外之個人或創作團隊參加競賽
- ✧ 「2021 洄瀾美展」徵件專屬網站：<https://www.hccc.gov.tw/hualienart>

考量疫情對各方創作者所造成的影響與衝擊，「2021 洄瀾美展」徵件報名將延長至 6 月 30 日下午 5 時止。本屆洄瀾美展為了更進一步擴張國際視野，提升美展在藝術界的影響力與專業性，首度取消地域和國籍限制，擴大為國際徵件。同時，徵件作品亦突破媒材分類、尺寸框架且不設限主題，鼓勵參賽者可就個人的花蓮經驗反映於自身創作中，竭誠歡迎海內外個人或創作團隊踴躍報名。

本次徵件「一律採線上報名」，報名時請於「2021 洄瀾美展」專屬網站（<https://www.hccc.gov.tw/hualienart>）完成資料填寫並上傳圖檔，線上報名資料不齊備者，視同資格不符。為避免集中於報名截止日當天登錄系統，造成網路流量壅塞而影響報名權益，請儘早上網填寫報名資訊並完成資料上傳。上傳資料及圖檔時，請務必留意網速與上傳頻寬，以免因上傳等待時間過久而導致上傳失敗。

「2021 洄瀾美展」與您藝起防疫、藝起加油。

新聞聯絡人

發稿單位 文化局視覺藝術科

聯絡人 楊小姐

連絡電話 03-822-7121 分機 208

The solicitation of “2021 Hualien Art Exhibition” is extended to 30 June.

- ✧ Registration deadline extended: June 30, 2021 at 5:00 p.m. (All the registrations should be made online.)
- ✧ Works solicited: Original and newly created works without limitation in type, medium and size.
- ✧ Participation qualifications: Both domestic and abroad individuals or creative teams are welcome to participate in the competition, regardless of ethnicity or nationality.
- ✧ Online Registration for 2021 Hualien Art Exhibition :
<https://www.hccc.gov.tw/hualienart>

Considering the influences and impacts of Covid-19 epidemic on various art creators, the call for registering 2021 Hualien Art Exhibition would be extended to 5:00 p.m., 30 June. In order to furtherly expand international horizon, enhance the expertise and influence in the art world, the exhibition removes geographic and nationality restrictions for the first time, and expands to solicit artwork from all over the world. At the same time, the solicited work would also be unlimited on the media classification, size framework and themes. Participants are encouraged to reflect their personal Hualien experience in their own creations. We sincerely welcome domestic and foreign individuals or creative teams to sign up actively.

All applications should be registered online. When signing up, please finish the fill-in of information on the exclusive website of "2021 Hualien Art Exhibition"

(<https://www.hccc.gov.tw/hualienart>) and attach it with uploaded image file(s). If the online data required are uncompleted, then, the registration would be deemed as non-qualified. Please sign up online, complete data upload and finish the registration as early as possible so as to ensure your enrollment rights and prevent web traffic congestion caused by too many people who are used to logging into the system until the day of registration. When uploading data and images, please pay attention to the internet speed and upload bandwidth so that you can avoid uploading failures due to long upload waiting time. The "2021 Hualian Art Exhibition" will work with you to prevent epidemics and cheer for you.

Undertaker

Visual Arts Department of CABH

Tel: 03-8227121 #208 Miss Yang

Email: yang0814@mail.hccc.gov.tw